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Abstract (en)
The invention relates to a UHF transmission/reception (T/R) circuit for an array antenna with polarisation synthesis, especially for a radar antenna.
According to the invention, the required polarisation is obtained by applying two signals to a radiating element of the antenna, on two orthogonal
access channels, having a controllable phase shift between the two channels, and the two channels operating simultaneously. In a preferred
embodiment, the two transmission channels are equipped with two power amplifiers which each amplify a signal originating from an in-phase power
divider or from a hybrid coupler, with a phase shift controllable by one or two bits, which adds a phase shift of 0, 90 or 180@, allowing the synthesis
of orthogonal, linear or circular polarisations. According to one preferred embodiment, the circuit according to the invention is produced wholly or
partly in monolithic (MMIC) technology. The invention relates also to an antenna including a T/R circuit having the above characteristics. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un circuit hyperfréquence d'émission/réception (E/R) pour antenne réseau avec synthèse de polarisation, notamment pour
antenne radar. Selon l'invention, la polarisation voulue est obtenue en appliquant deux signaux à un élement rayonnant de l'antenne, sur deux voies
d'accès orthogonales, ayant un déphasage commandable entre les deux voies, et les deux voies fonctionnant simultanément. Dans une réalisation
préférée, les deux voies d'émission sont équipées de deux amplificateurs de puissance qui amplifient chacun un signal provenant d'un diviseur de
puissance en phase ou d'un coupleur hybride, avec un déphasage commandable d'un ou deux bits, qui ajoute un déphasage de 0, 90, ou 180°,
permettant la synthèse de polarisations orthogonales linéaires ou circulaires. Selon une réalisation préferentielle, le circuit selon l'invention est
réalisé en partie ou en totalité en technologie monolithique (MMIC). L'invention porte également sur une antenne comportant un circuit E/R ayant les
caractéristiques ci-dessus. <IMAGE>
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